

Question and Answer #4 on solicitation # 5000037381

Question/answer #4:

Under Section 1.2.1 in the table, it is stated that “ the contractor must demonstrate that they have at least 2 years of experience with the depth and breadth normally associated with having performed a broad range of activities directly related to the described work”.

Does this mean that all team members must have more than 2 years of experience ? **This relates to general corporate experience**

Does the completion of a Masters degree count as experience? **No it does not.**

Does the question refer to general corporate experience **Yes**

Sous la section 1.2.1, il est mentionné; L'entrepreneur doit indiquer qu'il y a au moins deux (2) ans d'expérience d'une étendue et d'une portée normalement liées à l'exécution d'une vaste gamme d'activités connexes en rapport direct avec les travaux.

Est-ce que ceci veut dire que tous les membres de l'équipe doivent avoir 2 ans d'expérience? **Non, ceci se réfère à l'expérience de l'entreprise.**

Est-ce que l'obtention d'une maîtrise peut compter pour de l'expérience : **Non**

Est-ce que ceci se réfère à l'expérience de l'entreprise? **Oui.**